
















Na	začátku	 léta	 jsme	se	sešli	 na	hřišti	mezi	
školami	 abychom	 zkontrolovali	 rostlinky	 a	
vytrhali	 všechen	 nechtěný	 plevel,	 kterého	
vyrostlo	opravdu	požehnaně.	

Jak	 to	 dopadlo	 se	 můžete	 podívat	 na	
následujících	 fotkách.	 A	 určitě	 se	 na	 hřiště	
zastavte	 taky	 podívat,	 v	 každé	 roční	 období	
má	výsadba	dvé	kouzlo.	

Jak to vypadá na hřišti 
mezi školami?
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Změna otvírací doby pošty Brandýsek 
od 1. 8. 2020
     
Tel:	 954	227	341
PO:		 10:00	-	18:00	hod.	 	 	
ÚT:		 07:00	-	11:00	hod.	 	 	
ST:		 10:00	-	18:00	hod.
ČT:	 07:00	-	14:00	hod.
PÁ:		 07:00	-	11:00	hod.

INFORMACE - pošta Brandýsek 

INZERCE

Obecní úřad Brandýsek

Tel.:	 312	283	701	
PO:		 7:00	-11:00	12:00	-17:00	hod.
ST:	 7:00	-11:00	12:00	-18:00	hod.

HASIČI Brandýsek	
Tel.:	721	955	381
E-mail:	jsdhbrandysek@seznam.cz	 						

INFORMACE - Obecní úřad


